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Tisztelt olvasól

Szerkesáőnk barátságos szavai helyett én Vagyok
kénytelen önöket köszönteni!

Legnagyobb sajnálatomía Molnár Béláné,
Ezsike írásban jelezte, hogy bizonyos okok miatt
nem kíVánja tovább szerkesáeni újságunkat. Pedig,
sokak véleménye szerint nagyon jól kialakult az
Üzenet szerkezete, olvasói -vélemények, cikkek is
szép számmal Voltak. Erzsike kedves mosolyáVal,
szorgalmáVal, a közösségért tenniakarásáVal
sokakat meg tudott gyózni, hogy fontos a hiteles
helyi t4ékoáatás. A képviselő-testületi ülésekról
profi publicistát meghazudtoló módon, korrekt
tájékoáatást adott. Többször próbálkozott az egy-
házközségről is hírt adni, de igyekezete sikertelen
maradt (megjeg}zem nem rajta múlott). Minden
bizonnyal megállapítható, hogy munkáját a KÓZ
megelégedésére végezte.

sajnos akadt azonban néhány ember, akinek nem
tetszett, hogy megfelelő ember Végzi a megfeleló
íeladatot, ÖsszetéVesztve a közösségért szolgálatot
teljesítőt a szolgáVal. Eízsike szavaival élve olyan
hangnemet használt, támadást intézett szerkesztőnk
ellen, amelyet Ó nem hajlandó sem elfogadni, sem
elviselni. Végtelenül sa,|ná|om, ami történt és az Ót
megsértő(k) nevében is elnézését kérem.

Tudomásul kell Venni, hogy. nem mindenki
hajlandó hozzászokni a támadó hangnemhez. A
kritikát megfogalmazó pedig helyesen teszi, ha
mielőtt megszólal, önkritikát gyakoro|. A helyi újság
nem a szenzációhajhászás, a békétlenség szítá-
sának színtere, hanem a település lakóinak tájé-
koztatását szolgálja.

Belenyugodva szerkesáónk elhatározásába, az
egész falu nevében megköszönöm munkáját és
kijelentem, hogy tevékenységét a józan többség
megelé9edésére végeáe.
A tisztelt olvasókat pedig arra kérem, hogy az

Üzenet ,iöVőbeni szerkesztőjéVel legyenek
toleránsabbak és erre intsék környezetúket is. Ha
Valakinek kiíogása, ,iavaslata Van, európai módon
közöUe. Megteheti ea írásban, szóban a szerkesáó
felé is, meg a felelő§ kiadó felé is,

Varga Dezső
polgáímester

Várossá avaás Algyógyon

viszontlátogatást tettek községúnkben a
romániai (Erdély) Algyógy település vezetői. A
delegációt Maris Simion polgármester vezette.
Tagjai voltak a település jegyzője, a helyi közép-
iskola igazgatoja, Vajdahunyad Város RlrlDsz
elnöke és egy vállalkozó.
A Vendégeket érkezésúk után a tana&ajdj

Növényegészségügyi- és Tatajvédetmi Áltomáson
Dr. Németh Sándor igazgatőhelyetles fogadta,
ismeftefte az intézet tevékenységét, bemutatta a
tal ajvizsg á ló l aboratóri u mot.
A küldöttségnek benutaftuk íalunkat és kör-

nyékét, de ellátogattunk Bükre a gyógyfürdőbe is,
hiszen a vendégeket (lévén Algyógy fürdővároska)
ez szakmai szempontból érdekelte. A Büki
Gyógyfürdő Rt. íómérnöke, Pupp vilmos be-
mutafta a megvalósult és a teívezeft fejlesz-
téseket. A vendégeket Janzső László sében láfta
vendégül, mqjd vépen megíekintették a Mező-
gazdasági szakmu n kásképző l ntézetet.

Településünk képviselői is találkoztak a
messziről jött látogatókkal, a Rozmaing
Asszonykórus pedig közremúködöft a jó hangulat
megteremtésében,

Folytatás a 3, oldalon
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Ülésezett Vasszécseny község Önkormányzatának képviselő-testülete 2001. május 25én

Az ülés 19 órakor kezdódött
Je|en volt 10 fó képviseló
varga Dezsö polgármester köszöntötte a megjelenteket, megállapította a határozatképességet ésjavaslalára a képviselók elfogádták
a napírendeke| í. Kerékpárút pályázat benyújtásáról döntés

2

2. Különfélék.

Elsó napirendi pontként Verga Dezsó
polgármester az iíásban kikúldött
elóteíiesztés kie9é§zitéseként beszámolt
a kerékpárút építéssel kapcso|atosan
folylatott elózetes tárgyalá§ainak
eredményéíól, ismertette a pályázali
íeltételeket. esélyeket, Tóthné Pungor
Angéla képviseló elmondta. hogy a
kerékpárúttal kapcsolatos pályázatra
vonatkozó döntés során nem tud
e|Vonatkoztatni az iskolaépitéstó|, A
kerékpárút épitést nem tartj3 o|yan súlyú
kérdésnek. amit feltétlenül meg kell
Valósítani a tóbbi önkormányzati feladat
rovásáía, A községháza, a szécsenyi
templom, a kultúrotthon rendbetételét
fontosabbnak tartaná a kerékpárút
épitésénél, Hangsúlyozta, hogy az
ónkormányzat elsódleges feladata a
közintézmények működtetése, fenn-
tartása. karbantartása, Bemutatta a
megtervezett iskolafejlesztés makettjét,
Véleménye szerint a Dózsa úti iskolára
íelesleges péná költeni. hiszen az olyan
állapotban Van, hogy gazdaságosan nem
újitható fel, Nem tagadja a kerékpárút
fontosságát. de véleménye szerint a
jelenlegi helyzetben a testület az
iskolafejlesztéssel maradandót alkot-
hatna, Kiss Ferencné képviseló
aggályosnak tartja a feladat kóltség_
vetésbóI történó megvalósitható§ágát a
Várható támogatások ellenére is,
Horváth Józs€f képviseló kérdése,
hogy a távaly 36 millió forintra tervezett
beruházás költsége milyen okból
duplázódott meg, jl|etve a kerékpárútra a
hatóság kiadta-e a jogerós épitési
engedé|yt-

Varga Dezsó polgármesteí Vá|a-
szában elmondta, hogy a tavalyi éVben a
kerékpárút tervezett szakasza a tana_
kajdi községhatártól á 87-es út és
Széchenyi utca keresztezódéséig tartott,
A jelenleg táígyalt szakasz a kóz-
sé9hatáítól a volt vasútállomáSj9 tartana.
A beruházásra a jogerós épitési
engedélyt kiadták, hisz aZ fe|tétele a
pályázat benyú.itásának, Ezután részle-
tesen ismertetle a pályázat benyúj-
tásának feltételeit és az eljárás rendjét,
hangsúlyozta, hogy a kivitelezési munkák
megpályáztatásának szigorú eljárási
rendje van, a tervezett költséq felfelé és
lefelé egyaránt változhat,

Berkik Tiboíné képviseló szerint a
íalu lakói várják a kerékpárutat,

támogatja a megvalósitást. Varga Dezsó
polgálmester nyomatékosította, hogy a
87, számú fóútvonal mellett közle_
kedé§biáonsági, élet- és vagyon-
biztonsági okokból feltétlenül íontos a
kerékpárt]t megépítése. Horváth József
képviseíó egyetértett azzal, hogy a
főútvonalról letereli a kerékpáros
forgalmat, de véleménye szerint-. a
Gyöngyös patak és a íőút között
számtalan nyomVonal küelölhetó lenne,

Varga polgáímé§ter
válaszában elmondta. hogy a jelenlegi
megoldás a ,kisebbik rossz", jobb annál,
mintha a keíékpárok a fóútvonalok
közlekednének, Ráts György képviselő
íeíhíVta a íigyelmet árra, hogy már atiól
jelentósen javult a fóútvonal közle_
kedésbiaonsága, ha a kerékpárosok
nem tartják fel a jármúfoígalmat, Horváth
József képviseló szerint a javasolt 13
millió forintos saját fonásból kiváló
keíékpárut épíihetó a Tancsics utca -
futballpáíya - Gyöngyös part
nyomvonalon. Balázs lmíe képviseló
javasolta, hogy a kerékpáíút a taneka.idi
községhatártól a 87, számú íöút és a
széchenyi utca keíesztezódéséig
kerúljön megépítésre, Varga Dezsö
polgáímester válaszában elmondta,
hogy e pályázaton már nem lehet
változtatni, mivel benyújtásának
határideje május 28, Dr, Németh Árpád
alpolgármester megjegyezte hogy a
kerékpárúttal kapcsolatos döntés ném
szabad úgy állitani, hogy a testület az
általános jskola fejlesztése ellen szavaz,
amennyiben a kerékpáíut megvalósitása
mellett dönt.

A képviselő l€stúlet 7 igen §ávazattal,
2 nem szavazattal és 1 tadózkodás
mellett a k€rékpárút megépít&e mell€tt
döntöft.

A különíélékben a képviseló_testület
határozatot hozott:
- Vasszécseny község monográfiájának
elkészlttetéséról,
- a Vasszécsenyi Általános tskola elótt a
sárga villogó és a gyalogos forgalom
számára kialakitandó járda teívezéséról,
- egy darab halotthútó legyártatásáról,
- az Ú;ebergényi Kasté|yszálló hely_
íeállítási munkáihoz pammer lstván
Vállelkozó részére 1.000.000.- Ft.
íészben visszaléritendó támogatásról.
- a Vasszécseny Arany János utca és
Vörösmarty utcák csapadékvíz elvezetó

rendszerének kiépitéséíöl, az un. Miseúl
kékétegú zárásáról, Valamint a Tancsics
utca 65., hrsz-ú ingatlantól a sportöltózóig
9yalogjárda épitéséról,
_ az un, Bika-íéten átvezetó járda gya-
logosfoIgalom számáía történó megnyi-
tá§áíól,
- a he|yi sportegyesület részére, a 200l.
évi falunap megrendezésének költség_
eihez iörténő hozzáiárulásról,
- a községben kihelyezett zeneoKatás
megszervezéséról,
- az általános iskolai könyvtár bútor-
zatának beszezéséhez 500e Ft támc,
9atásról,_ a .Vasszécsenyi állandó lakással
íendelkezó nappali képzésben részesú|ó
beiskoláiási támogatásról, a jó tanulók
jutalmazásáról,
Varga Dezsó polgáímester

tájékoztatta a képviselötestületet, a két
ülés között Végzett munkáról és az
idöszerű feladatokról, lsmertette az
orvosi kamara levelét az épúló
mentóállomáson kialakítandó ügyeleti
helyiséggel kapcsolatosan, amely 37
település orvosi ügyeletének biáositana
megfeleló íeltételekel, Beszámölt a
mentőállomás építéséVeI kapcsolatos
információkról.
lsmertette a VlLLKÁsz KFT. közvilágitás
fejlesáésére Vonatkozó áraiánlatát azzel,
hogy a fejlesáést halasáani lenne
célszeni, |smeriette a kábel-w
csillagpontos íendszerre történó át-
szerelésére éíkezett áraiánlatot, melynek
végösszege 9,5 millió FI+ÁFA, Pályázati
lehetóségek felkutatását tartaná fon-
tosnak, lsmertelte az iskolal sportudvar
kialakítására Vonatkozó pályázati lehe_
tóségel, azzal, hogy a pályázatot az
intézmény nyújtsa be, a két fenntartó
pedig a saját lorrás biztosltásáról
nyilatkozzon. lsmerte$e a égbííóság
döntését. mely szerint a helyi
csatornamú Társulat megszünését
május 17-i hatállyal bejegyeáe.

A képviselő testúlet 10 igen szavazaaal
elfogadta a polgáImastar baszámolóját a
két ülés között végzett munkáról, és az
idősze rú íe l adatokról.
A polgármester a Pénzügyi és

számviteli Föiskola| tanulmányait
befejezte, megköszönle képviselók
támogatásái tanulmányi ideié a|atl.

Varga Dezsó polgármesteí 23 órakoí
az úlést beárta.
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Folytatás az 1 oldalról

Maris simion polgármester meghivást
adott át Vasszécseny polgármesterének
és az asszonykórusnak, az algyógyi
várossá avatási ünnepségen történó
részvélelre. A meghíVásnak eleget téVe
15 íós küldöttségünk június 8-án éíkezett
meg Vaidahunyadra- (A í0 tagú
tanakajdi-Vasszécsenyi asszonykórus,
Pál Lajos képvi§eló, Janzsó László sé
polgármesteíe, Benke Józ§ef operatőr.
Merklin Ferenc r|porter és iómagam).
lnnét Malomviz települé§re meíítünk,
ahol meleg szeretettel íogadtak
bennünket a polgármesteri hivatalban és
megnéztük a Retyezát hegyén kielakitott
ó ási méretú gátat, gyönyörködtünk a
természeti szépségekben. A hegyek és
az erdók talán még az Alpoknál is szebb
látványt nyújtanak. A lezúduló patak
gömbölyűVé koptatta az óriási
sziklatömböket.

Este érkeztünk Algyógyra, ahol a
polgármester és felesége ünnepi
vacsorával várt minket. Ekkoí már
megérkezett a savaria Légió ót tagja is,
valamint több szombathelyi család, akiket
szintén a polgármester úr hivott meg, A
település három száIlodája közül a
legjobb szállodában volt a szállásunk, a
gyógyftlrdö mellett.

Várossá avatás Algyógyon

Június 9-én óriási csinnadrattával
kezdódótt a Városavató ünnepség.
Algyógy az elsó település a lll-
évezredben, amelyel Várossá avatlak. A
Savaria Lé9íó katonái végig diszőrséget
álltak az ünnepség alatt. Vendéglátóink a
telepüíésen éló magyarok közül
gondo§kodtak a tolmácsolá§róI.
kisérésünkról, Dóra tanárnó, egy bájos
teremtés. mindenben segitségünkre Volt,
A hivatalos váro§avatási aktus után
délután kóvetkezett a kulturális műsor. A
közel ezer embert bP-fogadó kultúrházban
a helyi zenekar közremúködésével léptek
íel kózi§mert román népdalénekesek.
táncosok, akiket a kóZönsé9 tapsviharral
díjazott. A több órás músor közepén,
bekonferálták a Rozmaring Asszony-
kórust, róVidén ismertették eddigi
működésüket. A tiz Vasszécsenyi-
tanakajdi hölgy gyönyörű új ruhában
debütált, szép énekcsokorral örven-
deztette meg a nagyszámú közönséget,
Természetesen a magyarul értö
közönség lapsolt a legjobban, jól sikerúlt
a szereplés, bár érthetóen nagy volt az
izgalom. Nem lehetetl tudni, milyen lesz a
fogadtatás. lgen nagy öröm töltött el
bennúnket, hogy ilyen távolra elvihettük
településünk himevét, emelhettük az

ünnepség színvonalát, jelenlétünkkel
bátoríthattuk az ottani magyarokat.
növelve megbecsülésüket.
A po|gármester úr íészéröl egesz

csoportunknak kiemelt figyelem iutott, a
legnagyobb barátsággal, vendég-
szeretettel fogadtak és íáttak el
bennünket, Június 'l0-én, mé9 a
hazaindulás elótt megnéztük a
vajdahunyadi Várat, szilágyi Erzsébet
szobájának ablakát, Hunyadi János
kápolnáját. Élményekkel tele. jó
hangulatb6n, szerencsésen érkeztunk
haza. Ugy gondolom. hogy az
a§szonykórus messze föIdre elvitte a
község hírnevét, méltó módon
képviseItük szülófalunkat, térségünket,
részúnk lehetett (a nagypolitikai viharok
ellenére) a románok és magyarok
(konkrét szereplók) közötti közeledésben.
A két telepüíés közötti barátság elsö
lépéseit megtettük, reméljük a
megkezdett út folytatódni fog, mert át
kell, hogy é.ezzük: az anyaországban
élök kötelessége a nehézsorsú erdé|yi
magyaí§á9 segítése- (A Szombathelyi Wa közeljöVóben be fogja mutalni a
Váíossá avalásról készúlt felvéte|t)

Varga Dezsó

Mégegyszer az iskola előtti gyalogátkelőről '
A Iegutóbbi kamionbaleset kapcsán - ami
az iskolától 200 m-re töítént (az előző 20
m-re) - gondolkodtam el, hogy a
Kózlekédési Felúgyelet mire is alapozta
elutasitó szakvéleményét az iskola elótti
sárga villogó lámpa ügyében. Biztosan
megszámolták egy közönséges tanitási
nap hány diák, és felnótt megy át itt az
úton, hiszen a buszmegálló is ugyanitt
Van. Meg biztosan íorgalomszámlálást is
Végeztek. Abban már nem vagyok biztos, .
hogy az utóbbit traffpax-szál együtt, Mert
igazából azzal Van a nagy baj, hogy a
megnövekedett forgalom mellett általában
nem tartiák be a lakott terúleten elóirt 50
km-es sebességei. A 87 -€s íóútvonal
Szombathely-Kám közötti szakaszán
egyedül itt, Tanakajd és Lipárt területén
lakott mindkét oldal, Az utóbbi évek során
ezen a terúleten 5 kamionbaleset volt,
köátik. személyi sérüléssel járó és egy
halálos balesettel végzódó is. Egy lakott
területen a mindennapjukat éló és
kózlekedó emberek másképp
viszonyulnak a fóútvonalhoz, mint az

átmenó íorgalom, anii mint írtam többnyire
nem elkalmazkodik a sebesség-
kodátozáshoz. Nem véletlen tehát, hogy a
kamionbalesetek nem az üres
úlszakaszokon, hanem ezen a másíél
kilométeres szakaszon ismétlódnek meg
rendszeresen.

Az is nagyon elgondolkodtató, hogy az 5
kamionbaleset kózíll mindegyik a
íóútvonal melletti járdát is Veszélyeáetie.
Vagyis ha valaki a iárdán, illetve a
bicikliúton akkor tariózkodott volna, az
menthetetlenül a baleset áldozata lett
volna, Az óvoda elóttí két kamionbaleset
arra is bizonyság, hogy nem csak az
iskola! gyalogátkelóvel Van baj.
c§empeszkopács felől azt a kanyart egy
méretes és megterhelt jármü, ha nem
tartia be a szabályokat és egy kis
rendellenesség történik a szécsenyi
leágazónál akár törvényszerúen is
kiszámitható, hogy balesetet okoz.

oe térjúnk vissza az iskolához. A rumi
iskolánál, ahol már több, mint egy
éVtizede működik a sáíga figyelmeztetó

Villogó még egy úikeresztezódés is van.
ütkeresztezódés itt is van, és ráadásul itt
az 87-es út mindkét oldalán iskolaépület
Van, a gyerekek napközben többször oda-
vissza iárnak az ebédló, a tantermek közt.
A kisebbek sokszor szúlói és tanári
felúgyelet nélkül, mert az utóbbi csak
iskolakezdé§kor megoldott. Tehát
akárhogy is, csak egyeüen é| lehet,
Valamilyén módon lassítani az álínenő
forgalmat, Rákényszeríleni az
autóVezetóket a KRESZ betaftásáía. Ha
ez nem megy rendóri úlon, - mint tudjuk
ez mindig csak akkor megy, amikor
valahol épp mérnek - marad a másik,
költségesebb megoldás, vagy lámpa, vagy
gyalogátkeló. Az emberéletnél, a
gyerekek életénél semmj sem lehet
drá9ább!

Tóth csaba
(' Két éwel ezelőtt egy hasonló témájú
irésom nem jelenhetett meg az ÜZENET-
ben.)

Felhívás
A Vasszécsenyi Petófi se Judo szakosztálya felvételt hi.det 6-16 éves gyermekek ré§zéíe, A foglalkozások alatt tesl_ és mozgáskultúrai

ismeíe€ket továbbá |égzéstechnikai ismereteket |ehet elsaiátítani, Az alapismeretek mellett oktátunk esés és gurulás tech;kákat is.
Koíosáályoknak megÍelelóen önvédelmi gyakorlalok is képezik az edzési-oktatási idókel, A mozgás és sportkészség elsajátl:tása után ven"nyiponi
alapismereiekkel i§merkedhetnek meg az érdeklódók.

Tervezgtt f€laIkozási-€dzé§i idó heti két alkalommal í,5 óra, szerda és Valószínú, h€y pénteki napokon, a nagy iskola lornatermében. szúkség
szerint a széc§enyi kultúrotthonba-

Továbbl Íelvilácosíüás: Németh Pál szakosztálwozotó, vasszécseny Ady E. u. 14. Tel: 377-719, mobil 06-30_362-84.92.
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hírcsokor

A hóziorwosi készenléli szolgálot és
héWégi Wyelet jelen|eg

Szombothelyan o Wesselányi utcoi
rendelőben működik. Á jelenlegi
rendelők nErn íelelnek meg o
jogszobólybon rö9zíiett előírósoknak,
ezért Szombqthely vóros vezelése az
ügyeleíi rendelóknek oz újonnon épülő

meniőóllomós épületében törlénő
elhelyezéséről döntött. Ii1 zgY
gyertnekorvosi és egy felnőtl .ügyeleti
rendelő épül. Á vóroskőrnyi lokosok
ellótósóról a lérség településeinek kell
gondoskodni. Á hentőszolgóloi
ojónloto, hogy 16 millió Ft-ért
(lelyezetl k<iltség) helyet biztost o

vóroskórnyék szómóro is. egy rendelő
klalekííósóvol.
A kistérség polgórrnesterei ( jobb

megoldós nem lévén) úgy dőniötlek,
hogy ezt o megoldóst vólosztjók. n
szükséges pénzt sojót erőből,
lokossó9orónyoson. illetve
pólyózotokbóI szeretnénk előlef emt eni.
A telePúlések önkormónyzotoi jelenleg

egyesével nyilotkoznok az onyogi

kötelezettségvóllalősról. Az ótc'do.ndó

összeg a közbeszerzési pőlyázat

zredményeképpzn kiolokuló bekerülási
költségiól túgg, lehe't, hogy több lesz
mini 1ó tnillió Ft- Terül"tíeileszlési
Célelőirónyzotra, vagy o Céljellegű
Decenirolizólt Előirónyzolro kerül
benyújiósro pólyózot.
A rendelők kiolokítósón túl (vórhqtóon)

mé9 8-10 millió Ft kiodós íerheli q
kőzségeket, o szükséges eszközök
beszerzése miott, melyhez oz

Egészségügyi Minisztérium segítségét
szeretnénk kérni ,

A kistérségi iníormációs rends:er o

város égisze qlqtt működik, Á me9újult

szombotheIyi honlop uión volomennyi

település honlopjót újroszerkesztik q
szqkemberek. trelenleg t6 kiizségben
tnűködik lniernet és e-moil
e|érhetőség. 9zeretnénk elárni, ho9y

minden íelepülést bekopcsoljunk o

hólózqtbo, ez nag\/on me9könnyítené oz
informóciócseréi. í9y teljesedhetne ki

o kistérsé9i iníormóciós rendszer.

A szombothelyi kisiérségben 199ó-
bon készült .l o íe?ülztteilesztési
Konczpció, mojci t99-bzn o

vidékíeilesztési slrqté9io, 2O00-ben
oz ogrórstruktúro progrorn. Hóióm
térségm"nedzser tevékenykadik o
vórosházón működő irodónkbon. Minden
feltétel meg von iehói ohhoz, ho9y o
kistérség ierületíejlesztési
progromjól sojót mogqnk elké5zítsük. A
kislársá_oi fejlesztési pr€ram
kidolgozóso és elfogodóso azért
indokolt és sürgős, hert o Vos megyei

Terűlztíejlesztésí Tonócs óltol k€zelt
Terü leiíej lesztés i Célelőirónyzat csok
qkkor vezető igénybe, ha oz ociott
önkormónyzot beruhőzási elképzelése o
kis'lérségi progrombon szerzpe| és azt
a térség tnós o n korrnónyzotoivo l

egyeztzIl".

Losson egy éve működik o

szombcthelyi kistérségben o Kistérségi
Hírlevél, melyet hovonto jelenteíünk
meg és a térség volomennyi teleülési
képvise|ő jéhez eljut. Felojónlotíuk o

rnósik nyolc kistérségnek, ho9y tegyük
ezt az iníormőciós kiodvónyf megyeivé.
A cél gz |enne, ho9y o tflegye összes
Telepúlésének összes telePülési
képviselőjét qzonos informóciókkol
lehessen ellóíni. (Pályőzari felhívósok
kőzzététe|e, o lgrülelfejlesztési
tqnócs döntéseiről tójékozioiós,
újszerű me9oldósok istnerí€tése o

vidékíeilesztésben sib.) Ez o forho o

régiórrkbon o szomszédos megyékban
nó régólq ,rrűködik.

Az oklotrási Minisztérium ólrol kiírt
Szok 20Ot oklatásúgyi pólyázotro
három tómogotósi kerelmet nyújtunk
be a kistérségi óllolónos iskolák
ügyébenl
r Tonügyi igozgotósi elleűrzésel<hzz

szakértők
tómogotóso

igénybevételének

. Szokmoi ellenőrzés oz áltolónos
iskolókbon

. Gazdgságossági vizsgólot az anyogi
erőíorrősok felhasznóltísóra
vonolkczóqn,

Mindhárom pályőzaton, egyenként kiizel
5Qo ezer Ft tárnogotóst kérünk, Sojót
íorrós nem szükséges, de az esetleg
megítélt tólnogqtás csok szokértők
igénybevételér e í or dítható.
Az iskoloigozgotókkol és
polgármesierekkel tortott konzultóció
sorón íelmerült, ho9y jó lenne oz ősszel
eEy koníerenciől szerveznünk oktofósi
támóbon o ki§térség önkormányzaloi.
intézményei számáro, ho9y o

f9l9yülenleít problémókot
megbeszéljük. elemezzük gz

oktolósbon kiolokulí helyzetet,
volomint hogy megtogolmazzunk egy
célszerű stralégiót oz ésszerűbb
me9oldrások bevazelésére. A kisebb

íolvak önkormrínyzoloirq ugyonis sziile
elviselhe}ellen terhet ró oz oktqiósi
felodotok ellőtősa, az olocsony
gyermeklétszámmat működó iakolók

fenniortriso. Mindeze kef ' 
súlyosbíljg,

hogy o vórosi iskolók elszívó hotóso oz
o99lomerócióbon
érvényesúl.

fokozottobbon
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